
  

Referat bestyrelsesmøde d. 3-10-2022 
Cimbria Parken. 

1. Godkendelse af referat fra sidst. 
       Godkendt.


2.  Formanden orienterer. 
     Formand og næstformand deltager i regionsmøde d. 1-11.

      Mødet indeholder bl.a. beboerdemokrati.

     

     Da der er regnsskabsmøde næste gang, mødes vi kl 9.30.

      
3. Julebelysning. 
    Der har været henvendelse fra en beboer om fælles julebelysningen                                  

     skal være slukket i år, 

     Bestyrelsen mener at det er et godt signal at sende

     Vi afventer om der kommer yderligere reaktioner, og tager 

     beslutningen på næste møde.


4. Afdelingsmøde d. 28-11. Punkter vi skal have med. 
    Alle sender forslag til formanden.

     

5. Nye molokker. 
    Tvunget af offentliges krav om affaldsortering, har vi modtaget et 

     tilbud på etablering af lovlig affaldssortering.

     De eksisterende genbruges, de tre der står ved nr. 11 flyttes.

     Alle i alt 15 stk. placeres på række ved de nuværende bag nr.9.

     Stier og belægning etableres.

     Projektet koster 400.000 som har været muligt at inkludere i dette             

     års budget.

     Derfor vil det ikke være det der påvirker en evt.  huslejestigning.

     Arbejdet sættes igang snarligt. 



  

    


6. Døråbner 5,7 og 9 tagterasser. 
     Der bliver etableres døråbnere til tagterrasserne 

      Pengene findes i nuværende budget.


7. Markvandring. 
    Emnerne var bl.a. molokker, huller i asfalt, flytning af træer og  

     udgåede træer.


8.  Åbning af festsal. 
     Der er ikke den store tilslutning, vi forsætter og ser hvad der sker.

      Foreløbig året ud.

      Festsalen er udlejet onsdag d. 14-12. Derfor er salen lukket.


9.  Rumdelere til festsal. 
     Bestyrelsen undersøger mulighed og priser.

      Disse finansieres  af lejeindtægter fra festsalen.


10. Rengøring. 
      Der har været store udfordringer med vores nuværende 

       rengøringselskab, derfor forsøger vi med et nyt.

       Aftalen træder i kraft hurtigst mulig. 
       

11. Plantekummer ved nr. 5 og 7. 
      Der bliver kigget på problemet med beplantningen i disse.

       Forslag er at der plantes bunddække, som ved 11 og 13. 
       
12. ladestandere. 
      Bygningningsansvarlig ved Domea er på opgaven.




  

13. næste møde 7-11 kl 9.30 
      Gennemgang af regnskab og       
      budget med Michael kl. 10.30. 

14. evt. 
       Løs snak om forskellige forhold bl.a. lille ændring af 

       regler for brug af gæsteværelse.




  

Dagsorden bestyrelsesmøde d. 3-10-22 
Cimbria Parken. 

1. Godkendelse af referat fra sidst. 

2.   Formanden orienterer. 

3.   Julebelysning. 

4.   Afdelingsmøde d. 28-11-22. Punkter vi skal have med. 

5.   Nye molokker. 

6.   Døråbner til tagterrasser blok 5,7 og 9. 

7.    Markvandring. 

8.    Åbning festsal. 

9.    Rumdelere til festsal. 

10.  Rengøring. 

11.  Plantekummer mellem nr. 5 og 7. 

12.  Ladestandere. 

13.  Næste møde d. 7-11. Incl. gennemgang af regnskab og 
budget med Michael kl 10.30. 

14.  Evt.


